

Saudi Lime Industries Co.

الشركة السعودية للمصنعات الجيرية
Saudi Lime Industries Company

الشركة السعودية للمصنعات الجيرية

Quality Policy

سياسة الجودة

Saudi lime industries co. being a manufacturer/Producer of Sand Lime Bricks, Dolomite, Quick & Hydrated Lime, Calcium Carbonate and Dolomite Products realize that quality products are paramount to its success and the satisfaction of its customers and is therefore committed to provide its product with the highest regards to quality. The management takes full responsibility to ensure the full satisfaction of its customers concerning their requirement, specification and agreed condition.

إن الشركة السعودية للمصنعات الجيرية والتي تنتج الطوب الرملي والجيري والدولومات والجير الحي والمطفاً وكربونات الكالسيوم والدولولايم تدرك أهمية الجودة في رضا عملائها وتلتزم بأعلى درجات الجودة فالإدارة تأخذ على عاتقها كامل المسؤولية للتأكد من رضا عملائها وتحقيق متطلباتهم .

To meet its challenges, it maintains a high level of technical capabilities through its professional, experienced, and adequately trained employees supported using latest equipment, modern techniques & technologies, it also follows all relevant national and international standards, the company's quality policy is reviewed at periodic intervals to see its effectiveness with continually improvement of quality management system.

وهي تواجه التحديات من خلال الاستعانة بأعلى درجات الكفاءة التقنية من خلال موظفين محترفين مدربين وعلى كفاءة عالية يتم دعمهم بأخر وأحدث المعدات والتكنولوجيا كما أنها تتبع جميع المقاييس المحلية والعالمية وتتابع سياسة الجودة في الشركة بشكل دوري للتأكد من فعاليتها وتطويرها بشكل مستمر .

Our quality assurance policy requires our employees to be aware of and actively contribute to the quality assurance system with customer's satisfaction at the Centre our focus; we shall continue the pursuit of ever improving quality of our products and services.

إن سياسة الجودة تتطلب من موظفي الشركة أن يكونوا متنبهين وفعالين لمتابعة الجودة والتي تبقى رضا العميل في المقام الأول وتسمى بشكل دائم في تطوير جودة المنتجات والخدمات .

Our Department's Quality policy is to satisfy our customers by delivering their requirement as per specification, within the required time in good quality.

إن سياسة الجودة في أقسام الشركة تهتم في رضا عملائنا من خلال تقديم احتياجاتهم طبقاً لمواصفاتهم وبأعلى جودة وضمن الوقت المحدد بما يضمن عدم تعطيل أعمالهم .

الرئيس التنفيذي

أحمد عطيه



EN ISO 9001
20100223014774
EN ISO 14001
20104223014775
ISO 45001
20116223014820